
                                                                                                 Grubbenvorst,30 oktober 2015 

Aan Burgemeester en wethouders  

Wilhelminaplein 6  

Horst 

 

Betreft: verkeersveiligheid Witveldweg 

 

Geachte burgemeester en wethouders, 

In vervolg op uw schrijven van 28 juli (uw kenmerk 15-0062345) en de werkzaamheden aan de Witveldweg, die 

een aanvang hebben genomen deze brief.  

Wij zien als buurtbewoners dat er flink wordt geïnvesteerd in een fietspad e.d., doch maken ons, net als in het 

verleden bij monde van de toenmalige buurtvereniging Lovendaal, zorgen om de verkeersveiligheid. Er zijn 

regelmatig gevaarlijke situaties bij de uitritten, bij inhaalmanoeuvres of door het ont- en uitwijken van fietsers 

en dergelijke.  

Op een aantal vragen van André Vollenberg (namens een aantal van ondertekenaars) over de 

verkeersveiligheid en de veel te hoge snelheden op de weg, zijn uwerzijds antwoorden gegeven. 

Bij deze willen wij nogmaals verzoeken om verkeersveiligheidsmaatregelen te nemen en het doorgaande 

verkeer op de Witveldweg te reduceren en wij vragen u daarvoor het volgende: 

- burgers en bedrijven verzoeken u snelheidsbeperkende maatregelen te nemen op de gehele 

Witveldweg zodat het verkeer zich enigszins gaat houden aan de ingestelde 60 km. Er zijn snelheden 

tot 130 km gemeten en er is geen reden aan te nemen dat deze lager zullen worden. Vooral in de 

ochtend, namiddag, avond en nacht wordt er veel te hard gereden.  

Gaat u maatregelen nemen en zo ja, hoe gaat u dat doen? 

- door de hoge snelheden en het gebruikte wegdekmateriaal is het geluidsniveau bij de woningen en 

bedrijven zeer hoog. Eigen metingen geven geluidsniveaus aan van boven 80 decibel.  

Wilt u dit verbeteren en hoe gaat u dit oplossen?  

- doordat de Witveldweg de snelste verbinding van Grubbenvorst met de A73 in noordelijke richting is, 

wordt deze als sluiproute naar de autoweg gebruikt. Ondernemers en bewoners zijn vóór het 

beperken van het verkeer tot bestemmingsverkeer. Dit kan door twee borden te plaatsen: Eén vanaf 

het LOG bij de weg Sevenum-Lottum en één aan de Meerlosebaan.  

Wilt u deze maatregel nemen en handhaven? 

Gezien het achterwege laten van maatregelen naar aanleiding van klachten, geuit op de inloopavond van 14 

september 2015 en de werkzaamheden die reeds in uitvoering zijn, verwachten wij een spoedig antwoord. 

Wachtend op uw reactie, 

André Vollenberg, namens bewoners en ondernemers van de Witveldweg. 


